
 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde torsdag d. 8. juni 2022 kl. 17.00-20.00 

Deltagere: Jesper, Julie, Otto, Peter, Søren, Christina Møller, Sidse Stine, Natashia og Mia 

Afbud: Christina 

Punkt Uddybende kommentarer Tid 

1.Valg af ordstyrer /Mia  17.00 

2.Valg af referent /Stine 

 

 

3.Godkendelse af dagsorden /Mia  

4. Status på skolen Informationspunkt 

Status på Gerbrandskolen. Opfølgning på national 

trivselsundersøgelse og økonomi. 

/Jesper  

Jesper gennemgår trivselsundersøgelsen på Gerbrandskolen.  

Vi kigger kort på den samlede trivselsundersøgelse for skolen, 

som i store træk ligger på linje med den nationale måling.  

Vi diskuterer de forskellige resultater og vender tilbage til 

undersøgelsen i kommende skoleår i forbindelse med det øvrige 

trivselsarbejde.  

 

Skolens økonomi 

Jesper orienterer om skolens økonomi. Der skal være en 

besparelse på 0.75 procent, som er ca. 400.000 kr. i indeværende 

budgetår, grundet overforbrug i BUF.  

Der er en utakt mellem budgetår og kalenderår, hvilket 

resulterer i at de første 7 måneder er planlagt, da de tilhører 

nuværende skoleår, og det efterlader 5 måneder til at justerer 

økonomien, hvis der kommer besparelser udefra. 

Vi forventer således at komme ud med et overforbrug. 

17.10-17.30 

 

 

5. Opfølgning på 

trivselsarbejdet 

Diskussionspunkt  17.30-17.40 



Korte input til det videre arbejde ud fra trivselsundersøgelse og 

trivselsoplæg. Hvem er tovholder og arbejdsgruppe på det 

videre arbejde? 

/Mia 

SB arbejder videre og laver opsamling på årets arbejde med 

punktet trivsel.  

Der drøftes, hvordan ”trivselsgruppen” skal arbejde. 

Natashia, Otto, Camilla og Sidse er gruppen.  

Sidse er tovholder.  

6. Status mobilpolitik Diskussionspunkt 

/Mia 

Søren skitserer arbejdsopgaverne omkring elevernes 

mobiltelefoner. De sociale forbindelser på telefonerne fylder 

utrolig meget på mellemtrinet og er ofte genstand for konflikter 

som skal samles op og løses i skoletiden. Der er et lærerønske 

om, at telefonerne parkeres i ”mobilbørnehave”, så eleverne 

kan slappe af og være til stede i skoletiden. 

Der er diskussion i SB med stor enighed om, at man gerne vil 

have det på som beslutningspunkt i kommende skoleår – med 

beslutning om, om der skal samles telefoner ind i alle klasser, 

når skoledagen begynder. 

 

17.40-17.55 

7. Emne til første 

forældremøder 2023 

Informationspunkt  

Status på indhold til kommende kontaktforældre- og sociale 

udvalgsmøde 14. juni ved Peter, Jesper og Mia. 

/Mia 

Der arbejdes videre med konceptet med oplæg til forskellige 

cases, som kan bruges til forældremøderne.  

Der evalueres på det i SB efter forældremøderne. 

17.55-18.00 

8. Opfølgning på valg til 

Skolebestyrelsen 

Informationspunkt 

Bl.a. dato for møde med dem på valg og evt. nye kandidater. 

/Jesper & Mia 

Mia takker af, og fortæller om opgaven som 

skolebestyrelsesforperson, og om det gode samarbejde mellem 

forældre og skolens ledelse og i forpersonskabet.  

18.00-18.10 

 



Der gives gode og inspirerende perspektiver på mødeledelse og 

arbejdsformer. 

SB drøfter nye mulige måder at arbejde på. 

 

På valg er: Julie, Otto, Natashia, Martin 

Der laves et opstillingsmøde. Dato udmeldes. 

9. Evaluering af årets 

skolebestyrelsesarbejde 

 

Diskussionspunkt  

Evaluering af årets skolebestyrelsesarbejde. Diskussion i små 

grupper.  

/Mia 
 
Der drøftes i grupper og laves efterfølgende en opsamling.  
Der drøftes prioritering af punkter, rum til fordybelse, struktur 
og samarbejdsformer. 
 
 

18.10-18.30 

 MAD 18.30-19.00 

10. Opsamling på 

fokuspunkter  

Diskussionspunkt  

Gruppernes konklusioner fra punkt 9 høres. (Mia) 

Opsamling af (nye) fokuspunkter til næste skoleår høres og 

tilføjes årshjul til 2023/24 skoleåret. Årshjul justeres. (Julie) 

/Mia og Julie 

Der prioriteres at følgende punkter skal være i fokus kommende 

skoleår: 

Trivsel, Mobilpolitik, Meddelelsesbog, Evaluering, Overgange. 

 

19.00-19:25 

 

11. Meddelelsesbog Informationspunkt 

/Jesper 

Der meldes ud på Aula om meddelelsesbogen.  

19:25-19:30 



12. Meddelelser fra 

a/ Formandskabet 

b/ Personalet  

c/Forældre 

d/Ledelsen 

 

a) Opfølgning på oplæg om digital dannelse.  

Der er kommet et dialog-brætspil, som man kan bruge til 

forældremøder. Det ligger på skolens kontor og er et godt 

oplæg til at få drøftet det digitale liv i forældregruppen. 

Mia laver opslag på Aula med info til forældre. 

 

        Årsberetning. 

        Mia laver årsberetning. 

         

 

Næste forældrekaffe. 

Der sættes en dato og inviteres efter sommerferien. 

 

b) Personalet er meget optaget af den uafklaret 

ledelsessituation. Der er en bekymring for om det bliver 

et for stort pres i hele organisationen, at der mangler en 

leder på kontoret. 

 

c) Der spørges til byggeriet i skolegården. Der vil være 

byggeri i sensommeren også. 

 

Der ønskes en evaluering af featureugen. 

 

d) Der sendes mødekalender ud inden ferien med møder til 

SB. 

Skoleudviklingssamtale med 2 forældre fra SB. 

Mandag d. 19. juni kl. 17 – 19. 

Peter og Sidse deltager. 

  

19.30-19.55 

13. Eventuelt 

 

Det er blevet vedtaget at 0. klasse fremover skal hedde 

børnehaveklassen i Københavns Kommune. 

19.55-20.00 

   

   



   

   

 


